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Komise zdravotnictví a sociálních věcí Rady města Beroun 
 
 

     Z á p i s   č. 03/2018 
 
z  jednání Komise zdravotnictví a sociálních věcí, konané dne 24. 5. 2018 od 14.00 hod.  
v prostorách zasedací místnosti odboru SVZ, Pod Kaplankou 21, 1. patro. 
 
 
 
Přítomni:  
Předseda:  Bc. Ondřej Šimon, MPA 
Členové:    Eva Marhoulová, Ing. Miroslava Kučerová, Růžena Žihlová, 
  Mgr. Karel Tancl 
Omluveni: Bc. Alžběta Táborská, MUDr. Aneta Málková, Marie Burešová,  

MUDr. Alena Frausová, 
Hosté: Bc. Marie Marková - vedoucí odboru SVZ MěÚ Beroun, Mgr. Petra 

Illnerová, DiS. – ředitelka Mateřské školy Montessori Beroun a 
Základní školy s.r.o. 

Zapisovatel:  Zuzana Zelenková 
Ověřovatel zápisu:  Eva Marhoulová 
 
 
Program jednání: 

 
1. Zahájení 
2. Projednání záměru Mateřská škola Montessori Beroun a Základní škola s.r.o. 
3. Kontrola plnění usnesení 
4. Informace z jednání rady a zastupitelstva města 
5. Různé 

 
 
 

 
Jednání komise 

 

K bodu č. 1 -  Zahájení 
Jednání komise zahájil její předseda Ondřej Šimon, přivítal přítomné a hosty – ředitelku 
Mateřské školy Montessori Beroun a Základní školy s.r.o. Mgr. Petru Illnerovou, DiS. a 
vedoucí odboru SVZ MěÚ Bc. Marii Markovou. Zapisovatelkou jmenoval Zuzanu 
Zelenkovou a ověřovatelkou zápisu Evu Marhoulovou .  
 
Usnesení:     Komise zdravotnictví a sociálních věcí schvaluje výše uvedený  
  program jednání a přítomnost hostů. 
Hlasování: 5  pro - 0 proti - 0 zdržel se 
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K bodu č. 2 -  Projednání záměru Mateřská škola Montessori Beroun a Základní  
    škola s.r.o. 
 
Paní Illnerová byla pozvána na jednání komise, aby představila svůj záměr Mateřská 
škola Montessori Beroun a Základní škola s.r.o. Jedná se o výstavbu školského zařízení 
– mateřská škola, základní škola a školicí středisko, stravovací zařízení a dílny 
s venkovní zahradou, sportovištěm, hřištěm a zelení. Pro tuto výstavbu by měla zájem  
odkoupit část pozemku od města Beroun, a to Na Paloučku – u židovského hřbitova (cca 
3 tis. m2 z celkové rozlohy 8 tis. m2). Důvodem záměru na rozšíření školy a školky je 
převyšující poptávka nad nabídkou.  
Součástí projektu je i mezigenerační spolupráce – kdy např. senioři čtou dětem  
a obráceně, probíhají pravidelná vystoupení žáků mateřské či základní školy pro seniory, 
práce s Montessori pomůckami, přednášky pro pečující o seniory.  Proto byla oslovena i 
komise zdravotnictví a sociálních věcí, aby se vyjádřila k případnému odprodeji pozemku 
města. Paní Illnerová zdůraznila též skutečnost, že v této lokalitě chybí mateřská škola a 
základní škola i prostory pro setkávání např. seniorů, dochází zde k velké bytové 
výstavbě a tudíž potřebě těchto zařízení. 
Přítomní se zaobírali tímto návrhem, padlo mnoho otázek, které směřovaly především 
k finanční stránce provozu zařízení. Stanovené úhrady za docházku a stravné jsou 
vysoké. 
Komisi se záměr líbil, počet míst v mateřských školách je stále nedostačující. Rodiny, 
které si mohou dovolit financovat dražší pobyt v mateřské škole a školní docházku svých 
dětí, by měly možnost volby způsobu vzdělávání svých dětí, mohly tím uvolnit místa pro 
děti rodin, které tyto finance nemohou vynaložit a pro nedostatek míst nemohou docházet 
ani do státní mateřské školy.  Přítomní poukazovali na skutečnost, že se jedná o poslední 
pozemek ve vlastnictví města, se kterým by navrhovali spíše počítat pro řešení tíživé 
bytové problematiky především nízkopříjmových obyvatel města. 
Členové komise se jednohlasně shodli, že nedoporučují radě města Beroun tento záměr 
podpořit.  
Předseda komise Ondřej Šimon poděkoval paní Illnerové za prezentaci záměru Mateřské 
školy Montessori Beroun a Základní školy s.r.o. 
 
Usnesení: Komise zdravotnictví a sociálních věcí nedoporučuje Radě města  
  Beroun souhlasit s odprodejem části pozemku za účelem výstavby  
  Mateřské školy Montessori Beroun a Základní školy s.r.o. 
Hlasování:  5 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu č. 3 - Kontrola plnění usnesení 
Kontrolu plnění usnesení z předchozích jednání komise zdravotnictví a sociálních věcí 
provedla tajemnice Zuzana Zelenková: 
1/  Přidělení bytu o velikosti 1+kk  

 v Domově penzionu pro důchodce Beroun (dále jen DPD) v pořadníku komisí 
doporučených žadatelů o přidělení bytu čekají: p. Paterová, p. Holanová,  
p. Patočková, p. Fišerová, p. Holub, p. Picková 

 v DPS čp. 1280 na přidělení bytu čeká p. Šefl, p. Pavlisová, p Perlík  
Zápisy z komise ZSV z 13. 6. 2016, bod 7/I, z 13. 10. 2016, bod 5/III, z 19. 6. 2017, bod  
č. 8/I., II., z 10. 10. 2017 bod  5/A/I - usnesení nesplněna. 
 
2/  Přidělení bytu o velikosti 2+kk  

 v Domově penzionu pro důchodce Beroun (dále jen DPD) v pořadníku komisí 
doporučených žadatelů o přidělení bytu čekají: manželé Krásovi a paní Entlichová 
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Zápisy z komise ZSV z 20. 2. 2018, bod 4 - usnesení nesplněno. 
 
Komise zdravotnictví a sociálních věcí vzala informace na vědomí. 
 
 
K bodu č. 4 -  Informace z jednání rady a zastupitelstva města 
Tajemnice Zuzana Zelenková podala následující informace: 
Rada města na jednání dne 23. 5. 2018: 

 vzala na vědomí zápis 02/2018 z jednání Komise zdravotnictví a sociálních 
věcí dne 26. 4. 2018 

 
Komise zdravotnictví a sociálních věcí vzala informace na vědomí. 

I.                             
 
K bodu č. 6 – Různé 
- Tajemnice Zelenková předložila žádost sociální služby raná péče EDA cz., z. ú.,  
o přidělení dotace na aktivity v sociálně-zdravotní oblasti ve městě Berouně. Tato služba 
nepodávala žádost v běžném termínu, neboť v době podávání žádosti neměli klienta 
s bydlištěm na území města Beroun. Jedná se o terénní sociální službu poskytovanou 
rodinám, které vychovávají dítě v raném věku od narození do sedmi let se zrakovým nebo 
kombinovaným postižením. Služba je poskytována zdarma, od Středočeského kraje je 
pověřená k poskytování sociálních služeb a je zařazená do sítě poskytovatelů sociálních 
služeb a tím dotována. 
V rámci vícezdrojového financování žádá EDA cz., z. ú., o dotaci na terénní sociální 
službu rané péče, kterou poskytuje jednomu klientovi v rodině s bydlištěm na území 
města Beroun v částce 8 500,- Kč.  
Komise doporučila poskytnout příspěvek ve výši 5000,- Kč na terénní sociální službu raná 
péče, kterou poskytuje jednomu klientovi v rodině s bydlištěm na území města Beroun. 
 
Usnesení:  
Komise zdravotnictví a sociálních věcí doporučuje Radě města Beroun přijmout 
usnesení v tomto znění:   
1/ Rada města Beroun souhlasí s poskytnutím dotace z rozpočtu města Beroun  
 na rok 2018 ze skupiny 4 – Sociální věci sociální službě raná péče EDA cz, z. ú.,  
 IČ: 24743054, se sídlem Filipova 2013/1, Praha 4 - Chodov ve výši 5 000,- Kč na 
 terénní sociální službu rané péče, kterou poskytuje jednomu klientovi v rodině 
 s bydlištěm na území města Beroun. Tato částka bude zapracována  
 do 4. rozpočtového opatření, které bude předloženo zastupitelstvu města  
 ke schválení.  Vyplacení dotace bude možné až po schválení rozpočtového 
 opatření zastupitelstvem.  
2/ Rada města Beroun souhlasí s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 
 dotace na aktivity v sociálně-zdravotní oblasti mezi městem Beroun a ranou péčí 
 EDA cz, z, ú, IČ: 24743054, se sídlem  Filipova 2013/1, Praha 4 – Chodov 
 formou přistoupení ke Smlouvě o pověření k poskytování služby obecného 
 hospodářského zájmu č. S-16770/SOC/2016, které bude součástí této 
 veřejnoprávní smlouvy. 
 
 
Hlasování: 5  pro - 0 proti - 0 zdržel se 
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Po vyčerpání programu ukončil předseda komise zdravotnictví a sociálních věcí její 
jednání v 15:30 hodin. 
 
 
 
Zapsala: Zuzana Zelenková          ..................................... 
 
 
 
 
Ověřila:  Eva Marhoulová                 ..................................... 
 
 
 
 
Předseda komise:  Ondřej Šimon                      ..................................... 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


